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Sportowe zmagania strażaków-ochotników w Gminie
Ulanów

W minioną sobotę w Wólce Tanewskiej odbyły się Gminne Zawody Sportowo-Pożarnicze. Była to świetna okazja na wspólne
spotkanie Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, Druhen i Druhów z Ochotniczych Straży Pożarnych. Rywalizacja przebiegała
w  przyjaznej  atmosferze,  emocje  towarzyszyły  zarówno  występującym  w  zawodach,  jak  i  licznie  zebranym  kibicom.
Zmagania  ochotników z  wielkim zainteresowaniem obserwował  Burmistrz  Gminy  i  Miasta  Ulanów Stanisław  Garbacz,
Przewodniczący Rady Powiatu Niżańskiego Sylwester Daśko, Komendant Powiatowy PSP w Nisku bryg. Andrzej Kołodziej.

W zawodach wzięło udział 14 drużyn (9 męskich, 2 kobiece i 3 MDP).  Zawody rozegrane zostały w konkurencjach: ćwiczenia
bojowej i sztafeta pożarnicza 7 x 50 m z przeszkodami.

Komisja sędziowska pod przewodnictwem sędziego głównego st. kpt. Łukasza Padewskiego ogłosiła wyniki zawodów w
poszczególnych kategoriach:

MDP drużyny dziewczęce:

MDP Bieliny1.

MDP drużyny chłopięce:

MDP Dąbrówka1.
MDP Bieliny2.

Grupa „C” (kobieca)

OSP Kurzyna Średnia1.
OSP Bieliny2.

Grupy „A” (męskie)

OSP Kurzyna Średnia1.
OSP Dąbrowica2.
OSP Glinianka3.
OSP Wólka Tanewska4.
OSP Dąbrówka5.
OSP Bukowina6.
OSP Ulanów7.
OSP Bieliniec8.
OSP Bieliny9.

Organizatorami tegorocznych gminnych zawodów sportowo-pożarniczych było OSP Wólka Tanewska wraz z OSP Ulanów oraz
Gmina i Miasto Ulanów, która ufundowała zawodnikom nagrody, tj. puchary, medale, bony pieniężne od 500zł do 1500zł - w
zależności od zdobytego miejsca w zawodach i dyplomy. Burmistrz Gminy i Miasta Ulanów podkreśli, że takie spotkania są
bardzo potrzebne, stwarzają możliwość treningu, sprawdzenia swoich umiejętności, a dodatkowo są okazją do wspólnej
zabawy i  docenienia  roli  druha  ochotnika  w  lokalnym środowisku.  Komendant  Powiatowy  przekazał  wszystkim słowa
gratulacji i podziękowania, życząc sukcesów na zawodach wyższego szczebla, satysfakcji i nade wszystko bezpieczeństwa w
codziennej służbie. Jednocześnie stwierdził, że zawody zorganizowane były na wysokim poziomie.


